



珍珠假期(馬)旅游有限公司 www.pearlholiday.com

PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.

Kajang (HQ) KPL/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868
Email: enquiry.hq@pearlholiday.com

Kuala Lumpur (Branch) KPL/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,
Fraser Business Park, Off Jln Yew,
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758
Email: enquiry.kl@pearlholiday.com

Puchong (Branch) KPL/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122
Email: enquiry.pc@pearlholiday.com



TOUR CODE : 05JPB

Travelling Date Complete from 01/04/2019 to 31/10/2019

PRIVATE 独立成团

5D4N JAKARTA /PUNCAK/BANDUNG TOUR (GA) MIN 2 TO GO

DAY 1 Arrival Jakarta

(D)

Welcome to Jakarta, upon arrival at Soekarno - Hatta International Airport of Jakarta, meeting and greeting by our guide. Visiting **Sunda Kelapa Old Harbour** and **Fatahillah Square**, **The Monument National** (photo stop) Check in hotel for overnight. Dinner at local restaurant. Overnight at Jakarta.

DAY 2 Jakarta

(B/L/D)

After breakfast at hotel, proceed to visit **Indonesia in Miniature** (Taman Mini Indonesia Indah) a 160 hectare recreation park which is designed to give visitors a general overview of Indonesian culture and traditions. Afterwards, proceed for Jakarta shopping tour at **Tanah Abang** or **Mangga Dua**. Back to hotel. Lunch and Dinner will be served at local restaurant. Overnight at Jakarta.

DAY 3 Jakarta-Puncak-Bandung

(B/L/D)

Breakfast at hotel then proceed to visit **Safari Park** and passing through **Puncak tea plantation**. Lunch and dinner at local restaurant. Check in hotel and overnight in Bandung.

DAY 4 Bandung

(B/L/D)

Breakfast at the hotel. Today We have fullday Bandung Tour by visiting **White Crater Volcano** and **Ranca Upas Hotspring + Ciwidey strawberry Farm**. Lunch at local restaurant. Back to Bandung we'll shopping at Factory Outlet such as **Rumah Mode, Heritage, The Summit and The Kosmo** afterwards dinner at local restaurant then free program.

DAY 5 Bandung / Jakarta departure

(B)

After breakfast, free at own leisure until time transfer to airport for departure.



5天4晚 雅加达/本泽/万隆之旅 (地接) 2人成团

第一天 抵达雅加达

(晚)

乘搭客机飞往雅加达。抵达后, 由专人接机, 【Sunda Kelapa Old Harbour帆船码头】和【Fatahillah Square】, 【国家独立纪念】(拍照)。晚餐在当地餐馆。

第二天 雅加达

(早/午/晚)

早餐后, 前往参观【印尼迷你园】。里面包含了印尼各个地区文化的缩影。占地160公顷。然后返回雅加达市享受【购物乐趣】。午餐和晚餐在当地餐馆。

第三天 雅加达-本泽-万隆

(早/午/晚)

早餐后, 前往参观【野生动物园和亚峰茶园】。接前往万隆, 午晚餐在当地餐馆, 入住万隆的酒店休息。

第四天 万隆

(早/午/晚)

早餐后, 前往【白色火山湖】后前往【Ranca Upas温泉区】享受温泉。过后前往【草莓园】。午餐后, 继续前往万隆市前往万隆的直销工厂购物, 如: 【Rumah Mode, Heritage, Summit, Kosmo】等等进行购物。晚餐后, 送往酒店休息。

第五天 万隆/雅加达出发

(早)

早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束愉快旅程。



Kajang (HQ) KPL/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868
Email : enquiry.hq@pearlholiday.com

Kuala Lumpur (Branch) KPL/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,
Fraser Business Park, Off Jln Yew,
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758
Email : enquiry.kl@pearlholiday.com

Puchong (Branch) KPL/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122
Email : enquiry.pc@pearlholiday.com



HOTEL CATEGORY (or similar class) Strongly Recommend	5D4N JKT/ PCK / BDO TOUR Adult (RM/PAX)			Tipping (RM/PAX)	SGL SUPP (RM/PAX)	JKT Extension Night (RM/R/N)		
	2 - 4 Pax	5 - 9 Pax	10 Pax & Above			TWN	TRP	CNB BFAST
3* JKT : Arcadia Mangga Dua by Horison or sml BDO : Tebu / Pasar Baru Square or sml	1359	1109	959	55	+359	319	469	109
4* JKT : Best Western Mangga Dua or sml BDO : Grand Tebu / Jayakarta or sml	1459	1219	1059		+469	379	559	129
5* JKT : The Media or sml BDO : Papandayan/ Prama Preanger or sml	1589	1339	1189		+589	449	669	149

The above tour package inclusive of : * 02 nights stay at Jakarta hotel * 02 nights stay at Bandung hotel *Meals : As per itinerary above (provide non halal or vegetarian meal) *English speaking guide only *All entrance fee as stated in itinerary	以上配套包括 : * 02晚住宿于雅加达指定酒店 * 02晚住宿于万隆指定酒店 * 膳食:如以上行程所述 (提供非清真或素食餐点) * 英文导游服务而已 * 以上行程所述之门票
The above tour packages exclusive of :- X Return air ticket and airport tax X Travel insurance—RM41/Pax (strongly recommend) X Personal expenses X Tour guide tipping RM55/pax (Collect by travel agency)	以上配套不包括: X 机票与机场税等 X 旅游保险 RM41/每人 (强力建议) X 私人消费 X 导游小费—RM55/人(由旅行社代收)
Remarks : 1. Above rate is just for Malaysian Market only 2. Double bed room are subject to hotel availability upon check in 3. Child under (2 to 9 years old) WITH EXTRA BED charge 90% of adult fare. 4. Child (2 to 9 years old) WITHOUT EXTRA BED charge 75% adult fare. 5. Infant below 24 months is free of charge (Attached passport copy) 6. Tour fare/itinerary is subject to change without prior notice.	

BLOCK OUT DATE
19 - 20 Apr 2019
27 May - 10 Jun 2019
01 Jul - 31 Aug 2019